

It was agreed,—That the planned visit to Europe be rescheduled for the month of March and that the staff be instructed to provide the Committee, at its next meeting, with a tentative schedule for a visit to certain European cities and that the staff be further instructed to make arrangements for a visit, at the earliest convenient opportunity, to Washington, D.C.

It was agreed,—That the Committee advertise in the major Canadian daily newspapers, inviting the submission of written briefs.

At 5:05 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Il est convenu,—Que la visite en Europe soit reportée à mars et que le personnel reçoive instruction d'établir à l'intention du Comité et de lui remettre lors de sa prochaine réunion, un horaire provisoire de la visite de certaines villes européennes et, en outre, que le personnel soit prié de faire le nécessaire relativement à une visite, dès que possible, à Washington (D.C.).

Il est convenu,—Que le Comité fasse paraître dans les principaux quotidiens canadiens une annonce pour inviter les intéressés à présenter des mémoires.

A 17 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

G.A. Sandy Birch

*Clerk of the Committee*